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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 19 noiembrie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 20 membri, lipsind: dl. Toth-Birtan Csaba. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1234/2024. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: d-na Sztakics Éva-Judit viceprimarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, d-na Morar Edith, înlocuitorul secretarului general al municipiului Sfântu 
Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Bună dimineața, salut 
cu drag pe toată lumea la ședința extraordinară de azi. Încerc să citesc prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m.): „Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea 
ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Ar trebui să votăm la început 
două lucruri, primul este Ordinea de zi, iar al doile-a este ca să votăm la sfârșit, după ce au fost 
prezentate cele patru puncte. Atunci să votăm dacă suntem de acord cu Ordinea de zi, respectiv 
cu modul de vot.” 
 Doamna consilier AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi și cu 
votarea la sfârșit.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea 
de zi și cu votarea la sfârșit.” 
 Doamna consilier BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi și cu 
votarea la sfârșit.” 
 Doamna consilier BARTA SZENDE (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi și cu 
votarea la sfârșit.” 
 Domnul consilier CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
ambele propuneri.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
ambele propuneri.” 
 Domnul consilier CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele propuneri.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi și 
cu votarea la sfârșit.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi și cu votarea la 
sfârșit.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 



 

 

ambele propuneri.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Scuze, sunt Jánó Mihály și eu sunt de 
acord cu ambele propuneri.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele 
propuneri.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de 
zi și cu votarea la sfârșit.” 
 Doamna consilier KOVÁCS KRISZTA (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele propuneri.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele propuneri.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
ambele propuneri.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele 
propuneri.” 
 Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m.): „Sunt de acord cu ambele.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi și cu 
modul de vot.” 
 Se votează cu 20 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi și modul de vot. 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Trecem la primul proiect de hotărâre.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind acceptarea ofertei de 
donaţie a unui imobil situat în str. Oltului nr. 19, oferit de Uniunea Cadrelor Didactice 
Maghiare din România. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Salut 
colegii. Uniunea Cadrelor Didactice Maghiare din România este proprietarul unei părți din 
imobilul fostei grădinițe nr. 3, pe care ni-l oferă nouă și este în valoare de 273.861,72 lei. 
Astfel întreg imobilul va deveni proprietatea orașului și putem să contiunăm renovarea. Propun 
spre vot aprobarea acestuia.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Sunt întrebări, observații? Dacă nu sunt, trecem la punctul 2.” 
 Se votează cu 20 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 471/2024. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
oportunitate pentru achiziția de autobuze ecologice pentru transportul public în zona 
metropolitană Sfântu Gheorghe și aprobarea asocierii municipiului Sfântu Gheorghe cu 
comuna Arcuș, comuna Bixad, comuna Bodoc, comuna Chichiș, comuna Ghidfalău, comuna 
Ilieni, comuna Malnaș, comuna Micfalău, comuna Moacșa, comuna Ozun, comuna Reci, și 
comuna Valea Crișului, în vederea depunerii cererii de finanțare ”Modernizarea transportului 
în comun prin achiziționarea de autobuze electrice” în cadrul Programului Regional Centru 
2021-2027, Prioritatea 4 – O Regiune cu mobilitate urbană durabilă, Acțiunea 4.1 - 
Dezvoltarea mobilității urbane durabile în Municipiile Regiunii Centru (inclusiv Zone 
Metropolitane și Zone Funcționale Urbane). Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Cu acest proiect de hotărâre 
în primul rând aprobăm Studiul de oportunitate pentru a achiziționa autobuze ecologice, apoi 
aprobăm asocierea cu cele 12 comune enumerate. Valoarea totală a proiectului este în sumă de 
86.840.250 lei, la care orașul își asumă să adauge contribuția proprie, care este 2% în sumă de 
1.594.005 lei, respectiv și cheltuielile neeligibile în cazul în care vor fi. Dl. primar va semna 
contractul.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Sunt întrebări, observații? Dacă nu sunt, trecem la punctul 2.” 
 Se votează cu 20 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 472/2024. 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și 



 

 

completării Strategiei integrate de dezvoltare urbană a municipiului Sfântu Gheorghe, aprobată 
prin HCL nr. 384/2023. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Cu permisiunea voastră 
punctele 3 și 4 le voi prezenta împreună. Scopul acestor proiecte de hotărâri este digitalizarea 
serviciilor publice și este oportun, ca proiectul să fie depus pentru finanțare prin asociere, iar 
propunerea ar fi să ne asociem cu comuna Arcuș. Însă înainte să aprobăm proiectul este 
justificat și propus să fie inclus acest proiect în Strategia integrate de dezvoltare urbană a 
municipiului Sfântu Gheorghe, care este de fapt conținutul proiectului de hotărâre nr. 3. 
Proiectul de hotărâre nr. 4 conține valorile proiectului, care este în sumă de 2.460.547,51 lei. 
Cheltuielile eligibile sunt în valoare de 49.128,64 lei, din care orașul contribuie cu suma de 
43.156,97 lei, iar cheltuielile neeligibile sunt în valoare de 4.115,73 lei.” 
 Se votează cu 20 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 473/2024. 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 
proiectului ”Digitalizarea serviciilor publice în folosul comunităților din Municipiul Sfântu 

Gheorghe și Comuna Arcuș”, a cheltuielilor legate de proiect și încheierea unui acord de 
parteneriat între Municipiul Sfântu Gheorghe și Comuna Arcuș. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, 
viceprimar. 
 Se votează cu 20 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 474/2024. 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Sunt întrebări, observații în legătură cu punctele 3 și 4? Dacă nu sunt, să votăm despre 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3 și 4.” 
 Doamna consilier AMBRUS FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3 și 4.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3 și 4.” 
 Doamna consilier BARABÁS ANDREA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3 și 4.” 
 Doamna consilier BARTA SZENDE (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4.” 
 Domnul consilier CZIMBALMOS-KOZMA CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu toate 
cele patru puncte.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4.” 
 Domnul consilier CSUTAK TAMÁS (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 1, 2, 
3, 4.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu toate cele patru proiecte 
de hotărâri.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, 4.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri de la 1 până la 4.” 
 Doamna consilier KOVÁCS KRISZTA (lb.m.): „Sunt de acord cu toate cele patru 



 

 

proiecte de hotărâri.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4.” 
 Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m.): „Sunt de acord cu toate cele patru 
proiecte de hotărâri.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință AMBRUS ZSOMBOR (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Am aprobat toate cele 4 proiecte de hotărâri. Am făcut treabă bună și cu asta închei ședința de 
azi. La revedere.” 
 
 

 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 19 decembrie 2024. 
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